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Besvarelse af spørgsmål nr. 778 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 778 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 18. marts 2025. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD). 
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Spørgsmål nr. 778 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”Vil ministeren redegøre for, hvor mange nye politibetjente man 
har kapacitet til at uddanne årligt i hhv. Vejle og Brøndby?” 

 
Svar: 
 
Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 
udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 
”Politiskolens nuværende kapacitet er 576 politistuderende pr. år 
fordelt på fire årlige optag af fire klasser à 24 studerende svarende til 
384 studerende i Brøndby og fire årlige optag af to klasser à 24 
studerende svarende til 192 studerende i Vejle. Derudover uddanner 
Politiskolen ca. 48 politikadetter årligt på overbygningsuddannelsen 
for politikadetter, som herefter overgår til politiets basisuddannelse 
semester 2.  

 
Politiskolen vurderer, at der indenfor de nuværende bygningsmæssige 
rammer kan rummes ca. 648 politistuderende om året.” 
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